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Město Úvaly  

ZÁPIS 
4. mimořádné Zastupitelstva města Úvaly, 

 konané dne 5.6.2014 v 18:00 hod.  

Sál v DPS,,Nám. Svobody 1570, Úvaly 

 
Přítomni:  MUDr. Jan Šťastný, JUDr. Ing. Petr Petržílek, Mgr. Dana Poláková, Josef Štěpánovský, Mgr. Petr 

Borecký, Ing. Ivan Černý, Miloslav Kolařík, Josef Krutský, Mgr.  Marek Mahdal, Ing. Ludmila Milerová, 
Ing. Ladislav Morávek, Dr. Vítezslav Pokorný, Ing. Helena Váňová, Bc. Jan Němec  

Hosté:  Jana Tesařová, Jitka Hamouzová, Ing. Helena Bulíčková, Ing. arch. Martina Bredová, Ilona 
Reicheltová  

Omluveni: Radovan Skřivan  
Ověřovatelé: MUDr. Jan Šťastný, Ing. Ludmila Milerová, Josef Štěpánovský  
Zapsal:  Monika Šimáňová  
 

Starosta zahájil jednání v 18:00 hodin. 

Starosta konstatuje, že jednání zastupitelstva bylo mimořádně svoláno a běžnou kontrolou počtu zúčastněných 
zastupitelů je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Starosta se dotazuje, zda měl nebo má někdo z ověřovatelů k minulému zápisu připomínky. Ověřovatelé, konstatovali, 
že zápis byl ověřen. 

 

Návrh členů návrhové komise ve složení: Ing. Ladislav Morávek, Dr. Vítězslav Pokorný 

Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje návrhovou komisi ve složení: 

Ing. Ladislav Morávek, Dr. Vítězslav Pokorný 

Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Návrh členů ověřovatelů zápisu: Ing. Ludmila Milerová, p. Josef Štěpánovský 

Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje ověřovatele zápisu:  

Ing. Ludmila Milerová, p. Josef Štěpánovský 

Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Zapisovatel: pí Monika Šimáňová 

 

Starosta uvedl, že v souvislosti s rezignací Ing. Bredy na mandát člena zastupitelstva a po podání rezignace Mgr. 
Miroslavy Borecké, Bc. Hany Němcové, p. Josefa Poláka a p. Petra Urbana nastupuje jako náhradník Bc. Jan Němec 
a vyzval ho ke složení slibu člena zastupitelstva 

Složeni slibu proběhlo tak, že starosta přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2  zákona o obcích „Slibuji věrnost České 
republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zajmu města  a  jeho občanů a 
řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ a vyzval přítomného člena zastupitelstva ke složeni slibu pronesením 
slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu. 

 

Schválený program: 
 

Bod  Věc Stav po jednání 
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Bod  Věc Stav po jednání 

1. Zahájení  

2. Rezignace Ing. Bredy na mandát člena zastupitelstva - volba nového 
uvoln ěného místostarosty 

Schválen 

3. Volba nového p ředsedy finan čního výboru Schválen 

4. Ukončení jednání  

 
K jednotlivým bod ům programu: 

1. Zahájení 

Bod 2. Rezignace Ing. Bredy na mandát člena zastupitelstva - volba nového uvoln ěného místostarosty 
Předkladatel: Jana Tesařová, tajemník úřadu 

Ing. Michal Breda podal dne 12.5.2014 rezignaci na funkci místostarosty a radního ke dni 31.5.2014, s touto 
skutečností byla rada města seznámena na svém jednání dne 14.5.2014 a vzala ji na vědomí. Následně dne 
23.5.2014 podal rezignaci na mandát člena zastupitelstva ke dni 31.5.2014. V souladu s § 56  zák. č. 491/2001 
Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů nastupuje na 
uprázdněný mandát náhradník z kandidátní listiny téže volební strany v pořadí daném výsledkem voleb a to 
dnem 1.6.2014. Tento by měl složit slib a potvrdit jej svým podpisem. 

Zastupitelstvo města na svém zasedání dne 8.11.2010 přijalo usnesení č. Z - 03a/2010, kterým určilo počet 
místostarostů na dva a usnesení č. Z - 04a/2010, kterým určilo, že pro výkon funkce místostarosty bude jeden 
člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn (druhý místostarosta bude funkci vykonávat jako neuvolněný).Vzhledem 
k této skutečnosti je třeba zvolit uvolněného místostarostu. Volba místostarosty probíhá veřejným hlasováním, 
případnou tajnou volbu musí schválit zastupitelstvo. 

Mgr. Borecký uvedl, že vzhledem k výše uvedené rezignaci Ing. Bredy se již seznámil z rozpracovanými 
projekty a pokud bude zvolen uvolněným místostarostou, tak se bude snažit tyto projekty dokončit. Navrhl 
zařadit do programu jednání volbu místostarosty města. 

 

Podnět Dr. Pokorný požádal, aby na řádném zastupitelstvu byl předložen přehled rozpracovaných projektů a 
jejich způsob kofinancování (Mgr. Borecký). 

 

Ing. Černý uvedl, že pokud bude Mgr. Borecký zvolen místostarostou, tak nemůže být zároveň předsedou 
finančního výboru. Vznesl dotaz, zdali je připraveno jmenování nového předsedy finančního výboru. Dále uvedl, 
že pokud se bude volit místostarosta, tak je v jednacím řádu zastupitelstva uvedeno, jakým způsobem má volba 
probíhat (tajná).  

Ing. Černý dále požádal o účast relevantního zástupce města v Praze ohledně projektu ITI. Starosta bere na 
vědomí a účast bude zajištěna Mgr. Boreckým. 

 

P. Kolařík uvedl, že nebyl informován o tom, že by měl být volen uvolněný místostarosta Mgr. Borecký a tudíž 
se bude pravděpodobně zdržovat hlasování. Ing. Váňová se připojila k vyjádření p. Kolaříka. 

 

JUDr. Ing. Petržílek seznámil přítomné s otevřeným dopisem, který byl zaslán zastupitelům a požádal, aby se 
nehlasovalo o volbě uvolněného místostarosty na mimořádném zasedání zastupitelstva, ale na řádném 
zasedání zastupitelstva dne 19.6.2014. 

 

Ing. Milerová nesouhlasila s JUDr. Ing. Petržílkem. 

 

Mgr. Borecký přiblížil přítomným obsah dopisu, který obdržel od místního sdružení ČSSD. Jednalo se o nabídku 
podpory při volbě uvolněného místostarosty za podmínky, že podpoří projekt výstavby Bendlovy stezky. 
Náklady na akci jsou 10 mil. Kč a spoluúčast města má být 2,3 mil. Kč. S tím, že místostarosta JUDr. Ing. 
Petržílek sdělil, že na spoluúčast má zajištěné spolufinancování, ale bohužel zatím nepředložil relevantní 
dokument. Usnesení rady města zní, že se má v tomto projektu pokračovat, pokud bude zajištěno 100% 
financování.  

 



                      Strana 3/4 

Starosta nechal hlasovat o tom, zdali bude zařazen bod volba uvolněného místostarosty.  

Pro:  8      Proti: 3        Zdržel se: 3 

 

Starosta navrhl volební komisi ve složení: Mgr. Poláková, JUDr. Ing. Petržílek, p. Štěpánovský 

Pro:  11      Proti: 0       Zdržel se: 3 

 

Starosta zahájil tajné hlasování o volbě uvolněného místostarosty Mgr. Boreckého. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-49/2014 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   vo l í  

dlouhodobě uvolněným místostarostou města Úvaly Mgr. Petra Boreckého, nar. **********, bytem 
Chelčického 1600, Úvaly 

přijato    pro: 8, proti: 2, zdržel se: 4 

Bod 3. Volba nového p ředsedy finan čního výboru 
Předkladatel: Jan Šťastný, starosta 

V souvislosti se zvolením uvolněného místostarosty Mgr. Petra Boreckého je nutné zvolit nového předsedu 
finančního výboru. 

 

Mgr. Petr Borecký rezignoval na předsedu finančního výboru a navrhl Ing. Milerovou. 

 

Ing. Černý navrhl na předsedu finančního výboru Ing. Váňovou. 

 

Starosta nechal hlasovat o předsedovi finančního výboru ve variantě Ing. Ludmila Milerová a Ing. Helena 
Váňová. 

 

Starosta požádal Mgr. Polákovou  - člen volební komise , aby seznámila přítomné s hlasováním. Mgr. Poláková 
informovala, že bylo odevzdáno celkem 14 hlasů z toho 8 bylo pro Ing. Milerovou, 5 pro Ing. Váňovou, 1 se 
zdržel. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-50/2014 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   vo l í  

předsedou finančního výboru Ing. Ludmilu Milerovou, nar**********, bytem Horova 1348, Úvaly 

přijato    pro: 8, proti: 5, zdržel se: 1 

4. Ukon čení jednání 

 

 

 

 

Starosta zahájil různé: 

Ing. Horová vznesla dotaz zdali budou na zasedání zastupitelstva dne 19.6.2014 projednávány příspěvky 
organizacím. Pí Tesařová odpověděla, že 4.6.2014 rada města rozhodovala o příspěvcích do 50.000,- Kč a o 
částkách přes 50.000,- Kč bude rozhodovat zastupitelstvo dne 19.6.2014. 
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Podnět - Mgr. Mahdal požádal o vyčištění kanálových vpustí Na Slovanech. Pí Reicheltová odpověděla, že kanály byly 
vyčištěny. 

Podnět -  p. Kolařík navrhl, že pokud město dodá 80m ,,žlabovek" vybudoval by v ulici Purkyňova odvodnění strouhy 
svépomocí (pí Reicheltová). 

Starosta ukončil jednání v 18:45 hodin. 

 

 
MUDr. Jan Šťastný  

starosta 
 

Ing. Ludmila Milerová  
členka zastupitelstva Ing. Milerová 

Ludmila 
 

Josef Št ěpánovský  
radní Josef Št ěpánovský 

 

 

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona č.101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů v platném znění. Usnesení v 
plném znění, spolu se zápisem ze schůze Rady města Úvaly je pro občany k dispozici k nahlédnutí na 
městském úřadě. 
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